
Vedr. forslag til nye vedtægter for CSVs bestyrelse. 

På det sidste bestyrelsesmøde i CSV blev et flertal enige om at indstille et ændringsforslag til Børne-og 

Ungdomforvaltningen, der betyder at man udvider bestyrelsen med et ekstra elev medlem. 

I dag har eleverne 1 plads i bestyrelsen. 

 

Danske Handicaporganisationer har principielt intet imod at brugerne/ eleverne får øget indflydelse hvor 

det er relevant og reelt!  

Vi ved at det i mange år har været UMULIGT at besætte bare den ene plads, som eleverne var sikret, dels 

pga. elevernes almindeligvis kortvarige tilknytning til stedet og dermed mindre motivation til at forholde sig 

til en  længerevarende planlægning af skolens indhold og strategi.  

Dette har resulteret i at pladsen i mange år har stået tom! Vi synes derfor ikke det giver den store mening 

på nuværende at åbne op for endnu en tom stol!  

Vi er bekendt med at det for ganske nyligt er blevet muligt at beklæde elevposten, hvilket vi synes er godt, 

men vi mener at skal se tiden an, for finde ud af om det kan holde fremover, inden mange udvider 

elevrepræsentationen for meget. 

Vi synes derimod, at det ville være bedre at udvide Danske Handicaporganisationers repræsentation fra de 

nuværende 2 til 3.  

På den måde ville vi sikre at man kunne få en større dækning af de store handicapgrupper, 

bevæge/kommunikations/blinde og udviklingshæmmede. 
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